
 

 

Verksamhetsplan för 2020 
 
Mälarhöjden-Hägersten FF är en sammanslagning av seniorverksamheterna 
inom Mälarhöjdens IK Fotboll (MIK) och Hägersten SK (HSK). 2019 är det 
andra verksamhetsåret inom den sammanslagna föreningen. Under 2020 
kommer också ungdomslag att ingå. P2003 från MIK och 2004 och 2005 från 
HSK resp MIK. 
 
Vår vision är att få fler ungdomar, i Mälarhöjden och Hägersten, som spelar 
längre upp i åldern. 
 
För verksamhetsplanen hänvisas också till utkast till projektplan som finns 
under Dokument/Årsmötet 2020 på MHFF Laget.se. 
 
Styrelsen prioritering för 2020 är: 

• Få en stabil verksamhet runt seniorlaget för herrarna och ungdomslagen 
2003, 2004 och 2005. 

• Arbeta för en bra integration mellan ungdomslagen från HSK och MIK 
• Besluta när ungdomarna går över till MHFF, 13-15 år. 
• Starta samverkan mellan de yngre lagen i HSK och MIK. 
• Hjälpas åt med rekrytering i skolorna i närområdet. 
• Gemensamma arrangemang, bl a camper och cuper. 
• Samordna ekonomin mellan HSK o MIK så att MHFF har en egen ekonomi 

i samverkan med HSK och MIK. 
• Större utbyte mellan de båda styrelserna i HSK och MIK. 

 
Planen för herrarnas A-lag är att stanna kvar i division 4 och bygga en bas för 
fortsatt utveckling. 



  
 
För ungdomslagen vill vi bygga vidare på den sammanslagning som gjorts för 
2004 och 2005 och kunna attrahera hemvändare eller spelare i området som 
vill fortsätta spela. 
 
Vi har en diskussion om när det är bäst att ungdomarna går samman i MHFF, 
13, 14 eller 15 år. Den diskussionen ska slutföras och ett besluts ska tas under 
året. 
 
Vi planerar gemensamma aktiviteter med 2009 och 2010. Bl a gemensamt spel 
den 27 juni. 
 
Vi har redan genomfört en gemensam camp under påsken 2020 och planerar 
detsamma för Höstlovet. 
 
 Vi kommer under året att arbeta aktivt för att får in fler sponsorer till klubben. 
 
Ekonomin ska under 2020 samordnas så att båda klubbarna har liknande 
avgifter och processer, så MHFF får en egen ekonomi. Under 2019 har delvis 
ekonomin legat kvar i HSK resp MIK. Se ekonomirapporten. 
  
Vi har försökt få till möten mellan de båda styrelserna, dock har det fallit av 
olika anledningar. Det bör vi får till direkt efter sommaren. 
 
/Styrelsen 


